

Disclosure and Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O. Box 54500 Abu Dhabi, UAE

Date: 04/04/2025

Ref: PHH/IR-WD/0404/2025

المحترمين السادة / قسم الافصاح والامتثال ادارة العمليات والمراقبة سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب: 54500 أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

التاريخ: 2025/04/04

المرجع: PHH/IR-WD/0404/2025

Subject: Pure Health Holding PJSC "Company") nominations for the membership of

the Board of Directors

Greeting,

With the reference to the above matter, we would like to inform you that the Company opened the floor for submission of nomination for the board of Directors membership from 18 March 2025 to 28 March 2025. Moreover, the Company reviewed such nomination applications and decided the final list of nomination to be presented for voting in the shareholders' Annual General Assembly to be held on April 9, 2025.

Accordingly, the final list of nominations is as follows:

- 1. H.E. Kamal Ishaq Abdullah Ismail Al Mazmi
- 2. Mr. Mohammad Adnan AbdulRahman Sharafi

الموضوع: الترشيحات لعضوية مجلس إدارة شركة بيور هيك ib of

تحبة طبية و بعد،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأن الشركة قد قامت بفتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة خلال الفترة من يوم 18 مارس 2025 إلى 28 مارس 2025، كما قامت الشركة بمراجعة طلبات الترشح وتحديد القائمة النهائية للمرشحين وذلك لعرضها للتصويت من قبل المساهمين في الجمعية العمومية السنوية المقرر انعقادها بتاريخ 9 أبريل 2025.

وبناء عيه فإن القائمة النهائية للمرشحين كما يلي:

1- سعادة/ كمال اسحاق عبدالله المازمي

2- السيد/ محمد عدنان عبدالرحمن شرفي

Thank you and best regards,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

والمنتدب وعضو مجلس الادارة Farhan Malik - Managing Director and Board Member

O. Box 144443